小一學校網 POA School Net

46

啟業邨、坪石邨、麗晶花園、九龍灣、牛頭角下邨、淘大花園、佐敦谷、彩霞邨、順緻苑、順利邨、 順安邨、順天邨、彩盈邨、彩德邨、彩福邨

KAI YIP ESTATE, PING SHEK ESTATE, RICHLAND GARDENS, KOWLOON BAY, LOWER NGAU TAU KOK ESTATE, AMOY GARDEN, JORDAN VALLEY, CHOI HA ESTATE, SHUN CHI COURT, SHUN LEE ESTATE, SHUN ON ESTATE, SHUN TIN ESTATE, CHOI YING ESTATE, CHOI TAK ESTATE, CHOI FOOK ESTATE

學校 編號 School No.	學校名稱(備註) Name of School (Remarks)	學校 類別 School Type	資助 類別 Finance Type	宗教 Religion	自行分配 學位學額 Discretionary Places Quota	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
511242	佛教慈敬學校 (S) (P)	男女 co-ed	資助 aided	佛教 Buddhism	50	九龍九龍灣啟禮道12號 (2759 7722) 12 Kai Lai Road, Kowloon Bay, Kln
511366	Buddhist Chi King Primary School 迦密梁省德學校 (S) (P) (#8) Carmel Leung Sing Tak School	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	63	九龍觀塘安秀道 3 3號(暫定) (2345 8063) 33 On Sau Road, Kwun Tong, Kln (Tentative) [遞交申請表格地址: 九龍觀塘順安邨第二校舍 [Application forms to be submitted to: Estate School No. 2, Shun On Estate, Kwun Tong, Kln]
511692	浸信宣道會呂明才小學 (S) (P) CB Lui Ming Choi Primary School	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	63	九龍觀塘彩霞道78號(2754 7024) 78 Choi Ha Road, Kwun Tong, Kln
513164	坪石天主教小學 (S) (P) (#9) Ping Shek Estate Catholic Primary School	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	50	九龍觀塘坪石邨第一校舍 (2321 2988) Estate School No. 1, Ping Shek Estate, Kwun Tong, Kln
514519	香港道教聯合會雲泉學校 (S) (P) Hong Kong Taoist Association Wun Tsuen School	男女 co-ed	資助 aided	道教 Taoism	63	九龍觀塘安茵街 2 號 (2757 0854) 2 On Yan Street, Kwun Tong, Kln
543187	天主教柏德學校 (S) (P) Bishop Paschang Catholic School	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	63	九龍九龍灣宏照道 6 號 (2799 3003) 6 Wang Chiu Road, Kowloon Bay, Kln
550248	九龍灣聖若翰天主教小學 (S) (P) Kowloon Bay St John The Baptist Catholic Primary School	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	63	九龍觀塘啟業道23號 (2343 2311) 23 Kai Yip Road, Kwun Tong, Kln
550396	聖公會九龍灣基樂小學 (S) (P) SKH Kowloon Bay Kei Lok Primary School	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	63	九龍九龍灣啟仁街 6 號 (2796 9393) 6 Kai Yan Street, Kowloon Bay, Kln
575615	佐敦谷聖若瑟天主教小學 (S) (P) Jordan Valley St Joseph's Catholic Primary School	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	50	九龍觀塘彩霞道80號 (2305 0061) 80 Choi Ha Road, Kwun Tong, Kln

在一般情况下,自行分配學位學額是按各學校的暫定開辦小一班級數目(即按現有小六班級數目或全校課室數目除以六的結果而定(在有足夠課室情况下,取兩者中較大的數目))計算。最終各學校獲准開辦的小一班級數目會按既定準則視乎實際學位需要而定。

Under general circumstances, the Discretionary Places Quota is based on the provisional number of P1 classes, which is derived from the number of outgoing P6 classes or the number of classrooms divided by 6 (whichever is the greater and subject to the availability of classrooms), of the schools. The actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.

家長為子女選擇小學時,應該先了解子女的特質、性格、能力和興趣,並考慮學校的特色、校訓、宗教、辦學團體、位處地區、規模和歷史等因素。家長可參閱小學概覽(<a href=https://www.chsc.hk/primary)了解學校的資訊,或瀏覽個別學校的網頁以掌握更詳盡的資料。

When choosing a primary school for children, parents should first identify children's characteristics, personalities, abilities and interests, and then consider various factors such as the characteristics, school motto, religion, sponsoring body, location, scale and history of a school. Parents may refer to the Primary School Profiles (https://www.chsc.hk/primary/en) for information of schools, or visit the individual school's website for more detailed information.





小學概覽

Primary School Profiles

備註 Remarks

- S 學校實施小班教學,基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要,學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略,涉及教學帶動的分組法,學校實施小班 教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目;每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。
 - The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.
- P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施,有關詳情請直接向學校查詢
 - The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.
- #8 該校已獲分配位於觀塘安達臣道發展區(地盤 KT2a)之新建小學校舍。預計建造工程將於 2025 年第四季竣工,但實際完工日期視乎建築工程進度。在遷校前,獲派該校的學 童需要在原來校舍(九龍觀塘順安邨第二校舍)上課。有關詳情請直接向學校查詢。 The school has been allocated a new primary school premises at Site KT2a, Development at Anderson Road, Kwun Tong. The construction of the new school premises is expected to complete
- in the fourth quarter of 2025. Yet, the actual completion date of the new school premises is subject to the progress of the construction works. Before the school is moved to the new premises, children allocated to the school will attend school at the original school premises (Estate School No. 2, Shun On Estate, Kwun Tong, Kln). For details, please contact the school direct.

 #9 該校原獲分配位於觀塘觀塘道 61 號的空置校舍作重置之用,然而由於技術困難,修復工程未能開展。教育局現正與該校積極探討重置學校的其他可行方案,以配合學校的教
- The school was originally allocated a vacant school premises at 61 Kwun Tong Road, Kwun Tong for reprovisioning. However, the relevant renovation works could not commence due to technical difficulties. The Education Bureau is actively exploring with the school other feasible reprovisioning options to meet the school's long-term needs for teaching and learning development.